
Referat af skolebestyrelsesmøde mandag den 09.09.2019 kl. 17.30 – 20.00  

på Lynghøjskolen, Biologilokalet  

 

 

 

Tilstede Navn: Funktion: 

Afbud Anne Lisbeth Andreasen 

(næstformand) 

 

 

 

Forældrerepræsentanter 

Mødt Charles Kromann 

Afbud Ina Klinkwort 

Mødt Tue  Fournaise 

Mødt Mette Vest 

Mødt Louise Frendø (formand) 

Mødt Mikkel Wangaa Mortensen 

Mødt Diana Andersen 

Vakant 
Lokal uddannelsesrepræsentant 

Mødt 

Mødt 

Rasmus Bornæs 9.C 

Lærke Poulsen, 8.B 
Elevrepræsentanter 

Mødt Morten Zøfting-Larsen  
Medarbejderrepræsentanter 

Mødt Mette Nissen Ruus 

Mødt Bodil Kjærum (referant) Pædagogisk afdelingsleder 

Mødt Martin Heramb   Skoleleder 

 Vakant Viceskoleleder 

 

 

 

1. Orientering fra: 20 min 

 

Inden opstart af selv mødet: 

Kommenende viceskoleleder Mette Arnth Vadsager var mødt op for at præsentere sig for 

bestyrelsen. Mette kommer fra en stilling i Odsherred Kommune, hvor hun har været 

afdelingsleder på Sydskolen i Vig. Mette starter mandag d. 16. september. 

 

 

 Elever –  

Storrådet har afholdt møde hvor de har drøftet muligheden for selv at bidrage til at 

gøre toiletterne mere indbydende og muligheden for at gøre noget ved 

udendørsarealerne bl.a. multibanen.  

Der er udfordringer med vandautomaten, der ofte løber over, hvilket ødelægger 

gulvet. Et konkret forslag var at sætte en stor grøn plante ved automaten, så 

eleverne let kan komme af med overskydende vand. 

Det er ærgerligt at snack-automaten ikke længere er i funktion. Det skyldes, at det 

koster ca. 20.000,- kr. at få omstillet automaten til de nye betalingskort, hvilket der 

umiddelbart ikke er penge til hverken hos elevrådet eller skolen. Der forsøges dog 

fortsat at finde en løsning. 

Efter isætning af nye vinduer ønskes opsætning af nye gardiner. Det er dog muligt 

at vask af gardinerne er tilstrækkeligt.  



Mellemtrinnet har besluttet at arbejde med værdikompasset, så det bliver mere 

tydeligt hvordan det konkret kommer til udtryk i dagligdagen. 

 

 Ledelse 

o Aktuelle aktiviteter på skolen og i SFO (se bilag 1) 

o Herunder personalesituationen. 

 

Yderligere:  

Tidligere er det besluttet at skolen skal deltage i Danmarksindsamlingen, hvor datoen nu er 

fastsat til den 1. februar 2020. Flere foreninger er blevet kontaktet om deltagelse i 

arrangementet, og der er allerede mange ideer. Der holdes et møde, hvor der brainstormes 

med ideer til, hvordan der kan tjenes penge til indsamlingen. 

Opslag af lærerstilling til undervisning i primært idræt og engelsk. 37 ansøgninger modtaget 

og der regnes med at kunne ansættes en lærer pr. 1. oktober. 

Skolebestyrelsens og skolens LMU er i gang med udarbejdelse af høringssvar vedrørende 

kommunes budget for 2020-2023. Skole- og Børneudvalget (SBU) har desuden sendt forslag 

til principper for justering af ressourcemodel til decentraliseret vidtgående specialundervisning 

i høring hos skolernes bestyrelser.  

Endvidere har formanden for SBU indkaldt til møde vedr. samarbejde mellem skolerne – 

Lynghøjskolen er indkaldt sammen med Sct. Jørgens skole, Tjørnegårdsskolen og Absalon 

skole. 

 

 Personale   

SFO - Sommeren er forløbet godt. SFO har haft mange gode ture ud af huset. Der har været 

afviklet hockeyturnering på Sct. Jørgens skole. Vi deltog med alle drenge og alle piger fra 2. og 

3. klasser. Det var nogle gode dage. Der er generelt travlt i indskolingen. 

 

Skole – der er gang i forældremøderne og der appelleres til at den gode stemning opretholdes 

i samarbejdet omkring eleverne. 5. 7. 8. 9. klasserne har været til ”mini Carmen” i Hedeland.  

Alle cyklede og der var sørget for god bemanding med to lærere pr. klasse. I den kommende 

tid er der en del musiktiltag både på skolen og ude af huset. 

 

 

 

 Formand 

o Se bilag 2 

o Årsberetningen v. Lisbeth (Louise tog over) 10 min.     

Årsmødet afholdes 1. oktober. Foreningen skole og forældre kommer og holder oplæg om 

Digital Dannelse. Der håbes på et stort fremmøde blandt forældrene. 

 

2. Årshjul: Digital dannelse inkl. Oplæg 1 time 

 

o I henhold til årshjul skal der arbejdes med princippet ”Digital dannelse” 

Oplæg fra Diana omkring digital dannelse.  

Diana orienterede om Katedralskolens samarbejde med Thomas Pape omkring 

digitale vaner. Spændende oplæg, der ikke alene fokuserede på de unges vaner 



(3 til 5 timers brug af digitale medier i døgnet) men også forældregenerationens 

vaner.   

 

Arbejdsgruppe bestående af Charles, Mikkel og Ina udarbejder oplæg der 

efterfølgende præsenteres på næste møde hvor der afsættes tid til kort drøftelse 

og herefter præsenteres et endelig udkast af princippet på efterfølgende møde.  

 

Samarbejde med Sct. Jørgen om oplæg for 8. og 9. klasserne med emnet digital 

dannelse. 

 

  

PAUSE 18.50 – 19.00 

 

3. Status og drøftelse af: 

 Budgethøring: Special ressourcemodellen høringsfrist 16/9  20 min. 

 Budget 2020 høringssvar frist 13/9 25 min. 

 

 

 

4. Antimobbehandleplan   

o Fremlæggelse af denne    

o Forslag til ændringer 

 

Pga det fremskredne tidspunkt blev det besluttet, at der på næste møde føres tilsyn med 

planen. Eventuelle spørgsmål sendes til Martin i god til inden mødet. 

 

 

5. Evt.   15 min   

 

Diana har været repræsenteret på forældremøderne på 9. årgang og anbefaler at det inden 

næste år på forhånd bør kordineres hvad hendes rolle skal være ved mødet.     

                                                                                                                    

 

 

 

 

  

 


